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BlueStack Micro+ user manual 
 

Using the BlueStack Micro+ is quite simple. Let us start with a simple introduction of the hardware: 

 

LED’s in the top RED square from top to bottom: 

1: BlueTooth Status, normally blinking. 

2: Bluetooth active in connection, Lit when connected via App. 

3: RX data of the serial-port (Uart on the board) 

4: TX data of the serial-port (Uart on the board)  

Connector in the right Bottom RED Square: 

This connects to the DVMEGA raspberry pi-radio (dvmega.auria.nl) 

Micro-USB connector in the GREEN square: 

This connects to either: 

1: USB-port of a PC. 

2: Powerbank with MicroUSB cable. 

3: Power-adaptor with MicroUSB connector. 

Switch S1 in the BLUE square: 

If the switch is active (pushed and latched in),  you should connect to a pc with the microUSB 

connector. In this mode, you can use the G4KLX software or MMDVM-host to use the board as a 

radio-hotspot. Another option is available now, you can upgrade the firmware in the DVMEGA board 

(please note there needs to be a wire placed on the dvmegabaord for this). Of course only possible 

when the DVMEGA is placed on top of this board. For MMDVM-host disconnect the wire if needed! 
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Mounting the board (Single or dualband): 

 

Please use a PCB-spacer to fasten the top and the bottom board together. Size of the spacer which is 

delivered by default with the DVMEGA is ok to use here. 

The yellow wire on the picture above is run underneath the DIP-socket of the ATmega, and it’s 

purpose is to be able to program the DVMEGA-board only. 

For MMDVM-usage, the latest boards disable the programming-mode after 60 seconds, the first 

boards need to have the wire removed if you want to run the unit in MMDVM-mode.  
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Programming-wire on the Single-band, how to connect it: 

 

The orange circle is the SMA connector, and the black part is the Atmega processor on the DVMEGA 

SINGLE-band radio. The yellow part is the yellow SMD-capacitor on the board. 

Programming-wire on the Dual-band, how to connect it: 

 

 

This wire is only needed if you want to be able to upgrade the firmware in the DVMEGA-board! 



 

 
 

Компания «ЭлектроПласт» предлагает заключение долгосрочных отношений при 
поставках импортных электронных компонентов на взаимовыгодных условиях! 

 
Наши преимущества: 

 Оперативные поставки широкого спектра электронных компонентов отечественного и 
импортного производства напрямую от производителей и с крупнейших мировых 
складов; 

  Поставка более 17-ти миллионов наименований электронных компонентов; 

 Поставка сложных, дефицитных, либо снятых с производства позиций; 

 Оперативные сроки поставки под заказ (от 5 рабочих дней); 

 Экспресс доставка в любую точку России; 

 Техническая поддержка проекта, помощь в подборе аналогов, поставка прототипов; 

 Система менеджмента качества сертифицирована по Международному стандарту ISO 
9001; 

 Лицензия ФСБ на осуществление работ с использованием сведений, составляющих 
государственную тайну; 

 Поставка специализированных компонентов (Xilinx, Altera, Analog Devices, Intersil, 
Interpoint, Microsemi, Aeroflex, Peregrine, Syfer, Eurofarad, Texas Instrument, Miteq, 
Cobham, E2V, MA-COM, Hittite, Mini-Circuits,General Dynamics и др.); 
 

Помимо этого, одним из направлений компании «ЭлектроПласт» является направление 
«Источники питания». Мы предлагаем Вам помощь Конструкторского отдела: 

 Подбор оптимального решения, техническое обоснование при выборе компонента; 

 Подбор аналогов; 

 Консультации по применению компонента; 

 Поставка образцов и прототипов; 

 Техническая поддержка проекта; 

 Защита от снятия компонента с производства. 
 
 
 

 
 

Как с нами связаться 

Телефон: 8 (812) 309 58 32 (многоканальный)  
Факс: 8 (812) 320-02-42  
Электронная почта: org@eplast1.ru  

Адрес: 198099, г. Санкт-Петербург, ул. Калинина, 

дом 2, корпус 4, литера А.  
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